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امروز در ورزش

  دوررفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا امشــب با 2 دیدار میان تیم های شاختار-رم و 

سویا- منچستریونایتد )23:15( به پایان می رسد.
  دور برگشت مرحله یک شانزدهم نهایی لیگ اروپا 
امشب با زسکا مسکو- ستاره سرخ بلگراد )20:30( 

آغاز می شود.
  در دوررفت مرحلــه نیمه نهایی لیگ برتر والیبال 
امروز تیم های شــهرداری تبریز- خاتــم اردکان 
)16:00( و بانک سرمایه- پیکان )18:00( روبه روی 

هم قرار می گیرند.
  لگانس- رئال مادرید )21:15( در یکی از بازی های 

معوقه لالیگا امشب به مصاف هم می روند.

تیتربازی

  بازیکنان استقلال خوزســتان بعد از چند روز 
اعتصــاب به دلیل مشــکلات مالی از روز گذشــته 

تمرینات خود را از سر گرفتند.
 مسابقات جودو قهرمانی کارگران کشور و انتخابی 
تیم ملی یادواره سردار شهید رضا ابوالفتحی در دو روز 

و به میزبانی شهر مقدس مشهد برگزار می شود.
 باشــگاه الغرافه قطر پــس از بازی ایــن تیم با 
تراکتورسازی به رئیس باشگاه تراکتورسازی لوح یاد 

بود هدیه داد.
 ایکر کاسیاس، دروازه بان سابق اسپانیا قصد دارد 

 سال آینده در لیگ فوتبال ایتالیا به میدان برود.
 اردوی آمادگی تیم ملــی تیراندازی با حضور 39 
تیرانداز تفنگ و تپانچه در محل مجموعه ورزشــی 

آزادی درحال برگزاری است.
 فرشــته کریمی، بازیکن گلزن تیم ملی فوتسال 
در ســال های اخیر که در لیگ برتر سال جاری دچار 
مصدومیت شد، غایب بازی دیدار دوستانه تیم های 

ایران و روسیه بود.

کمپیناصلاحاتدرســنگنوردی| بعد از 
اتفاقاتی که در مسابقات سنگ نوردی دهه فجر رخ 
داد و ســروصدای زیادی بــه راه انداخت، جمعی از 
ورزشکاران این رشته کمپینی در راستای اصلاحات 
ایجاد کردند. در بخشی از نامه منتشرشده از سوی 
برخی ســنگ نوردان در این خصوص آمده است: 
»سال هاست که روند نزولی در بخش های زیرساختی 
سنگ نوردی ادامه دارد، افرادی که بیش از یک دهه 
در ایــن ورزش بوده و نه تنها مثبت ظاهر نشــدند 
بلکه نقش منفی در جهت رابطه ای کردن بیشتر و 
سودگرایی بی منطق در این ورزش را داشته اند. امروز 
برای نخستین بار ورزشکاران این ورزش به نقطه ای 
از ناامیدی رسیدند که با شــنیدن و دونستن همه 
تهدید ها تمام زندگی و عشــق خودشان را در کف 
دست گذاشــته و اعتراض کردند، حرکتی گروهی 
و یکپارچــه که کمتر دیده می شــود، خیلی از این 
ورزشکار ها برای بار اول شانس قهرمانی را داشتند 
ولی حتی آنها هم از بی ارزش بودن این جایگاه آگاه 
بودند، ســنگ نوردان خودشــان تمرین می کنند 
خودشان خرج تمرین شــان را می دهند، خودشان 
با خرج خودشان سفر می کنند و حالا در مسابقات 

داخلی هم با خرج خودشان شرکت می کنند.«
دوچرخهســوارانایراندرحسرتطلا| 
رقابت های دوچرخه سواری قهرمانی آسیا در مالزی 
در بخش پیست با ســه مدال برای کاروان ایران به 
پایان رسید. در ماده کایرین بزرگسالان بانوان فاطمه 
هداوند و مائده نظری دو ملی پوش کشــورمان و در 
مرحله شانس مجدد چهارم و ششم شدند و از دور 
مسابقات حذف شدند. در ماده اسکرچ بزرگسالان و 
در بخش بانوان پرستو باستی زمین خورد و نتوانست 
مسابقه خود را به پایان برســاند. در کایرین جوانان 
لیلا صادقی نماینده کشورمان به فینال نرسید و در 
مجموع رقابت های این رشته موفق به کسب عنوان 
هشتم آسیا شد. در اومینیوم جوان احسان دهقان 
آخرین رکابزن ایــران به رتبه دوازدهم رســید تا 
درنهایت پرونده دوچرخه سواری ایران در رقابت های 
پیست قهرمانی آسیا با کسب دومدال نقره تیم ملی 
نیمه استقامت و یک مدال برنز تیم سرعت به پایان 

برسد و تیم ملی از کسب طلا محروم بماند.
افتتاحورزشــگاه50هزارنفریدرشیراز| 
درحالی  که جای خالی تیم های شیرازی چند سالی 
است در ســطح اول فوتبال ایران بشدت احساس 
می شود، قرار اســت قبل از پایان  سال 96 استادیوم 
مدرنی در این شــهر افتتاح شــود. ورزشگاهی که 
ساخت آن حدود 20 ســال زمان برده بود و 50 هزار 
نفر ظرفیت دارد، از این لحاظ چهارمین ورزشــگاه 
ایران خواهد بود. این مجموعه ورزشی 45 هکتاری 
دارای زمین چمن اســتاندارد طبیعی با سیســتم 
مدرن گرمایش از کف، پیســت تارتــان 8 خطه، 
دکل های روشنایی 1200 لوکس و اسکوربردی به 

مساحت 104 مترمربع است.

خارج از گود  

ســائلام، ارطغــرول
سرمربیتراکتورسازی:
اشــتباهات خــط دفاعی 
باعث شد شیرازه تراکتور از 

هم بپاشد/ 2 اشتباه مرگبار 
شکست سنگینی را برای ما رقم 

زد/ دوست ندارم چنین مسابقه ای برای من در دوران 
کاری ام تکرار شود، چون واقعا شاهد اتفاقات تلخی 
بودم/ نتوانستیم از موقعیت هایمان استفاده کنیم، 

چون بی دقت بودیم

امیرقلعهنوعی،سرمربی
ذوبآهن:در لیگ قهرمانان 
آسیا رکورددارم/ تنها مربی 
هســتم که با چهار تیم در 
لیگ قهرمانان آسیا حضور 

داشتم/ با نتیجه گیری مناسب 
مقابل الوحده می توانیم به مرحله بعد لیگ قهرمانان 
آسیا صعود کنیم/ فوتبال آسیا نیاز به حرفه ای شدن 

دارد/ به روح مادرم اخراجم مقابل سایپا ناحق بود

عبداللهویسی،سرمربی
اگر  خوزستان: استقلال
ثابت کنند یــک ریال پول 
گرفته ام، 10 ســال مجانی 
برایشان کار می کنم/ نتایج 

امسال ســپاهان را هم گردن 
من می اندازند!/ یک هفته است که تمرین نکرده ایم و 
حال و روز خوبی نداریم/ مسئولان کشوری شهر ما را 
به چشم یک شرکت و کارخانه برای درآمدزایی نگاه 

می کنند/ نمی خواهم اعتبارم خدشه دار شود

بیژنمقانلو،ســرمربی
تکواندو: تیمملی سابق
فدراسیون تکواندو خانه من 
است و هیچ وقت با آن قهر 
نمی کنم/ دو چیز از تکواندو 

طلب دارم کــه یکــی از آنها 
قهرمانی در المپیک است/ از بی باک دلخور نیستم، 
چون اهداف بزرگی در تکوانــدو دارم/نظری درباره 
تغییر کادر فنی تیم ملی ندارم، چون تصمیم گیرنده 

نیستم

تریبون

دختر شطرنج باز ایرانی در بوندسلیگا
سارا خادم الشــریعه، دختر 
شطرنج باز کشورمان که در 
ســال های اخیر توانسته با 
عملکرد درخشــان خود به 
رتبه های بالایی در رده سنی 
جوانان و امید حتی در ســطح 
جهان دست پیدا کند، مدتی است که با یک مربی 
فرانسوی به کار خود ادامه می دهد. او که با یک افت 
مقطعی مواجه شده بود و در چند مسابقه عملکرد 
خوبی نداشت، روش کاری خود را تغییر داده و قصد 
دارد به روزهای اوج بازگردد. این دختر شــطرنج باز 
اعلام کرده قرار است از هفته آینده در بوندسلیگای 
آلمان مســابقه دهد؛ اتفاقی که پیــش از این برای 
هیچ کدام از نمایندگان ایران ســابقه نداشته است. 
خادم الشــریعه درخصوص آخرین وضع تمرینات 
و مســابقات خود گفت: »در حال حاضر تمریناتم 
را با مربی فرانسوی که دارم دنبال می کنم. آخرین 
مسابقه ای که در آن شرکت داشتم، اکسین کاپ در 
آمل بود که پس از مدت ها مسابقات خوبی داشتم.« 
او حضورش را در بوندسلیگای آلمان قطعی دانسته 
است: »از شــنبه همین هفته در مسابقات شطرنج 
بوندسلیگا در آلمان حضور دارم. فکر می کنم تجربه 
خوبی برای من باشد و بتواند به پیشرفت من کمک 
کند.« باید دید شرکت در مســابقات سطح بالای 
اروپایی چقدر به پیشرفت دوباره استادبزرگ شطرنج 

زنان ایران کمک می کند.

چهره روز

شهروند| کیکاووس ســعیدی، خزانه دار کمیته 
ملی المپیک اعلام کرد؛ بــا دریافت کامل باقیمانده 
بودجه  ســال 96، تمام فدراسیون ها 42 درصد دیگر 
از ســهم بودجه خود را دریافت می کنند. با دریافت 
بخش باقیمانده از بودجه  ســال 96 توســط کمیته 
ملی المپیک از دولت، این کمیته 100 درصد سهمیه 
خود از بودجه ابلاغی که شامل ردیف اصلی و ردیف 
متفرقه اســت را دریافت کرده و این پول به حساب 
کمیته ملی المپیک واریز شده اســت. قرار است تا 
چند روز آینده نیز سهم فدراسیون ها پرداخت شود 
تا آنها با دست باز بتوانند برنامه های تدارکاتی خود را 
برای حضور در رقابت های مختلف ازجمله بازی های 
آســیایی جاکارتا که تابســتان  ســال آینده برگزار 
می شود، تدارک ببینند. طبق اعلام خزانه دار کمیته 
ملی المپیک فدراسیون ها تاکنون 38 درصد بودجه 
خود را دریافت کرده اند و با واریز 42 درصد دیگر تمام 
فدراسیون ها تا سقف 80 درصد سهمیه بودجه خود را 
دریافت می کنند. بنابراین بخش عمده ای از مشکلات 
فدراســیون ها با این تخصیص آخر حل می شــود. 

خزانه دار کمیته ملی المپیک در پاسخ به این پرسش 
که چقدر احتمال افزایش بودجه  سال 9۷ وجود دارد، 
می گوید: »از آن جا که هنوز لایحه بودجه از مجلس 
خارج نشده، نمی توان به طور قاطع عدد و رقم گفت 
اما توفیقات بسیار خوبی به دست آمده و تلاش های 
صالحی امیری ثمربخش بوده اســت و قطعا در  سال 
9۷ افزایش بودجه خوبی خواهیم داشت. هیچ جای 
نگرانی برای بودجه فدراسیون ها در  سال 9۷ نیست و 
با همدلی کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش و جوانان 
ان شــاءالله منابع مالی تأمین می شود.« البته برخی 
از فدراســیون ها به این که فقط 80 درصد از بودجه 
مصوب پرداخت می شود، معترض هستند اما طبق 
اعلام کمیته ملی المپیک، چون سهم فدراسیون ها از 
بودجه ابلاغی پرداخت می شود و این بودجه از آنچه 
مصوب شده، کمتر است، به همین دلیل 80 درصد از 
بودجه تصویب شده پرداخت می شود. البته مسئولان 
کمیته ملی المپیک مدعی هستند مبالغی خارج از 
بودجه هم به فدراسیون ها برای بازی های داخل سالن 
آسیا و بازی های کشورهای اسلامی کمک شده است.

شــهروند| حدود یک ماه پیش بود که براساس 
توافق فدراسیون فوتبال عربستان و لالیگا، چندتن از 
ملی پوشان عربستانی در فصل نقل و انتقالات ژانویه 
راهی تیم های لالیگایی شدند تا از نظر عملکرد برای 
حضور در جام جهانی آماده شوند. نفراتی مثل سالم 
الدوساری برای ویارئال، یحیی الشهری برای لگانس و 
فهد الموالد به لوانته پیوستند که باشگاه ویارئال به طور 
رسمی، پیوستن الدوســاری به این باشگاه را تأیید و 
عکس هایی هم از دو بازیکن دیگر در کنار مسئولان 
باشگاه های اسپانیایی منتشر کرد. ماجرا از این قرار 
بود که فدراسیون عربستان با هزینه ای گزاف توانست 
رضایت باشگاه های اسپانیایی را برای انعقاد قرارداد با 
بازیکنان عربستانی جلب کند تا تیم ملی عربستان در 
آستانه حضور در جام جهانی 2018 روسیه بتواند به 
اهدافش برسد. این خبر شوک آور درحالی منتشر شد 
که عربستان در سال های اخیر لژیونری در اروپا نداشته 
و با افشاگری روزنامه الریاض عربستان مشخص شد 
بازیکنان ســعودی در  ســال منتهی به جام جهانی 
تنها برای آشناشدن با فوتبال مدرن اروپا راهی لیگ 

اسپانیا شده اند و فدراسیون عربستان هزینه زیادی 
برای این موضوع پرداخت کرده اســت. نکته عجیب 
در قرارداد این بازیکنان این بود که آنها برای 6ماه به 
تیم های اسپانیایی پیوسته بودند و نه تنها برای حضور 
در تیم های اسپانیایی نه تنها مبالغی نمی گیرند، بلکه 
پول هم پرداخت کنند. اکنون با گذشت یک ماه از این 
انتقال پولی و نفتی خبرها حاکی از شکســت بزرگ 
سعودی هاست. روزنامه الشرق قطر در گزارشی مدعی 
شده بازیکنان عربســتانی حتی یک ثانیه نیز برای 
تیم هایشان در اسپانیا بازی نکرده و حتی در لیست 
اولیه تیمشــان قرار نمی گیرند. به نظر می رسد سفر 
سعودی ها به اســپانیا با شکست بزرگی مواجه شده 
و آنها باید متوجه شده باشــند که فوتبال خریدنی 
نیست. سالم الدوسری، بازیکن تیم ملی عربستان و 
عضو باشگاه الهلال که از بهترین های قاره آسیاست، 
در 4 بازی اخیر ویارئال حتی یک بار هم در لیست اولیه 
تیمش قرار نگرفته و کاملا قابل پیش بینی است که او 
و هموطنانش به  زودی از سرزمین ماتادورها دیپورت 

می شوند.

42درصددیگرازسهمفدراسیونهاواریزمیشود

عیدی کمیته المپیک به ورزش
پروژهپولیسعودیهاخیلیزودشکستخورد

دیپورت ستاره های عربستان از اسپانیا

 | ند و شــهر
ســومین و آخرین 
تور جهانی ســه 
ســتاره والیبــال 
روز  از  ســاحلی 
گذشته در کیش آغاز 
شــد و تا 5 اسفندماه 

ادامه خواهد داشت.
ســهمبالای
در ایرانیهــا
میان56تیم

در مجمــوع 
56 تیم در تور 
جهانــی ســه 
ســتاره کیش 
حضــور دارند 
مرحله  در  که 

اول 32 تیم برای رســیدن به جدول اصلی تلاش 
می کنند. از میان ایــن 32 تیم، 8 تیم می توانند به 
جدول اصلی برسند و در کنار 24 تیم دیگری قرار 
می گیرند که رنکینگ بالاتری دارند و حضورشان از 
ابتدا در جدول اصلی قطعی شده بود. ایران با داشتن 
3 تیم در جدول اصلی و 5 تیم در جدول مقدماتی 
که به صورت حذفی برگزار می شــود، بیشــترین 
سهم را در میان کشورهای شرکت کننده دارد. در 
نخستین روز رقابت ها، بازی های مقدماتی به صورت 
حذفی برگزار شد و 5 اسفندماه قهرمان این رقابت ها 
مشخص می شــود. بهرام افشــارزاده دبیر شورای 
ورزش کیــش و احمد ضیایی رئیس فدراســیون 
والیبال ازجمله مسئولان حاضر در روز نخست تور 

جهانی کیش بودند.
تیمهاچقدرپاداشمیگیرند؟

پــاداش 100 هــزار دلاری بــرای تیم هــای 
شــرکت کننده در این رقابت ها درنظر گرفته شده 
اســت که به 32 تیم برتر و جدول اصلی مسابقات 
تعلق می گیرد. بر این اساس به قهرمان تور جهانی 
سه ستاره کیش 11 هزار دلار پاداش تعلق می گیرد 
و به تیم های دوم تا چهارم نیز به ترتیب 8هزار، 6 هزار 
و 4 هزار و 800 دلار جایزه داده می شــود. تیم های 
پنجم تا هشتم تور جهانی کیش هرکدام سه هزار 
و 800دلار پــاداش دریافت می کننــد و تیم های 
نهم تا شــانزدهم هرکدام دو هزار و 800دلار جایزه 
می گیرنــد. تیم های هفدهم تا ســی ودوم جدول 

تور جهانی کیش نیز هرکدام دو هــزار دلار پاداش 
دریافــت خواهند کــرد تا جمع جوایــز تیم ها به 

100 هزار دلار آمریکا برسد.
مخالفتضیاییبامیزبانیتورجهانی

امتیاز میزبانی تور جهانی ســه ســتاره والیبال 
ســاحلی به صورت 3ســاله به ایران اعطا شده و به 
نظر می رسد با سیاست های جدید فدراسیون دیگر 
قرار نیست از  سال آینده برگزار شود. احمد ضیایی، 
رئیس فدراسیون والیبال روز گذشته مخالفت خود 
را با این نوع میزبانی اعلام کرد: »در اول راه ساحلی 
هستیم، سال های گذشته هم حرکات خوبی انجام 
شده است اما برگزاری مسابقات 3 ستاره تور جهانی 
رهاورد خوبی برای والیبال ساحلی کشورمان ندارد. 
برای ســال های آتی به صورت منطقه ای میزبان 
مسابقات ساحلی خواهیم بود. برگزاری مسابقات 3 
ستاره کمی برایمان زود بود. بهتر بود با سطح پایین تر 

شروع کنیم تا بازیکنان ظهور و بروز داشته باشند«.

56تیمبرایجایزه100هزاردلاریرقابتمیکنند

شوک رئیس جدید به والیبال ساحلی

شهروند| همواره در سال های اخیر شاهد بوده ایم 
در جریان حوادث تلخی که در کشورمان رخ می دهد، 
ورزشــکاران همپای مردم به یاری هموطنان خود 
شتافته اند. این بار هم در ماجرای سقوط هواپیما در 
یاســوج خواهران منصوریان که از قهرمانان مطرح 
ووشوی جهان محسوب می شوند، به دلیل آشنایی 
به این منطقه راهــی کوه دنا شــدند و کمک حال 
امدادگران بودند. شهربانو و سهیلا منصوریان که هر 
دو سابقه قهرمانی در جهان را دارند، طی 2 روز اخیر 
در روستای پادنا حضور داشــتند. به همین بهانه با 
شــهربانو منصوریان، دارنده 4 مدال طلای ووشوی 
جهان همکلام شدیم. در ادامه مشروح گفت وگوی 

»شهروند« با شهربانو منصوریان را می خوانید. 
ازابتدایماجراشــروعکنیم.چهشدکه
شــمابهیاریامدادگرانبرایجستوجوی

لاشههواپیمارفتید؟
به هرحال ما اصالتا برای شهر سمیرم هستیم که 
در نزدیکی محل سقوط این هواپیماست. از کودکی 
با خواهرانم در این مناطــق کوهنوردی می کردیم. 
از وقتی هم که ازدواج کردم چون همسرم عضو یک 
گروه کوهنوردی اســت، بارها بــه این کوه ها صعود 
کرده ایم. البته ما همیشــه در تابستان کوهنوردی 
می کنیم و هیچ وقت در زمستان نشده بود که به آن جا 
برویم. بعد از این اتفاق برخی از دوستان با ما تماس 
گرفتند و با همسرم به ســوی روستای پادنا حرکت 
کردیم. همه چیز خیلی سریع اتفاق افتاد و تا جایی که 

توانستیم بالا رفتیم و کمک کردیم. 
ازمشــاهداتتاندر2روزاخیردرمناطق

کوهستانیبگویید؟

خیلی از مردم سمیرم و روستای پادنا برای کمک 
آمده بودند. روز دوشنبه بخشی از راه را با کوهنوردان 
سمیرمی رفتیم. حدود ساعت 4 بعدازظهر بود که باد و 
طوفان شدیدی شد و مجبور شدیم برگردیم. بار دیگر 
از صبح دیروز جســت و جوها آغاز شد و شنیدیم که 
لاشه هواپیما پیدا شده است. البته در آخرین ساعات 
همان دوشنبه شــب گفتند که به برخی از قطعات 
دسترسی پیدا کردند، اما چون طوفان شده بود، امکان 
دسترسی بیشتر نبود. گفتند که این موضوع خیلی 

رسانه ای نشود تا بازماندگان به منطقه هجوم نبرند. 
بعدازاینکهلاشــههواپیماپیداشد،چه

حسوحالیداشتید؟
من دیروز وقتی لاشه هواپیما پیدا شد، پایین کوه 
بودم. در هوای آفتابــی از پایین کوه هم بال هواپیما 
برق می زد و با دوربین می شــد راحت آن را دید. روز 
دوشنبه خیلی از خانواده ها پایین کوه منتظر شنیدن 
خبرهای خوب بودند و وقتی ما برگشتیم، نتوانستیم 
خبر خاصی به آنها بدهیم. خیلی از آنها امیدوار بودند 
که معجزه ای رخ بدهد و از من دایم سوال می پرسیدند 
که من هم گفتم اگر خبری به دستم برسد، به شما 
می دهم. دیروز که دیگر لاشه هواپیما پیدا شد، حس 
و حال خوبی وجود نداشــت و بازماندگان بشــدت 
ناراحت بودند. من هم ســعی کردم با آنها همدردی 

کنم. 
شماهموقتیبرایجستوجورفتهبودید،

امیدواریداشتیدکهکسیزندهباشد؟
با توجه به این که مردم بومی روستای پادنا صدای 
انفجار نشنیده بودند، فکر می کردیم برخی از نفرات 
زنده باشند. خیلی خوشبین بودیم، اما دیروز مشخص 

شد که اگر هم کســی از حادثه جان سالم به در برده 
بود، به دلیل سرمای شدید جان خود را از دست داده 

است. 
خیلیازکوهنــورداندراینچندروزبه
امدادگرانکمککردندوبهنظرمیرسدنقش

ورزشکاراندراینماجراپررنگبود.
بله، همین طــور اســت. کوهنوردان زیــادی از 
استان های فارس، تهران، یاسوج و... به منطقه آمده 
بودند. حضور همه آنها به صورت خودجوش بود و اصلا 
کسی آنها را اجبار نکرده بود. به هرحال بالا رفتن از کوه 
در چنین آب و هوای زمستانی سختی ها و خطرات 
خودش را هم دارد که به جان خریدند. کوهنوردانی 
که با ما بودند، برای رسیدن به ارتفاع بالا حدود 5، 6 
ساعت در راه بودند و دیروز هم با بالگردها به منطقه 

سقوط هواپیما رفتند. 
حضورشــماوخواهرتان)ســهیلا(هم
بازتابهایزیادیداشــت،بهویژهاینکهدر
تصاویریکهازشمامنتشرشد،خیلینگران

ومضطرببودید.
مطمئن باشــید من اگر قهرمان جهان هم نبودم 
و اصلا ورزشــکار هم نبودم، برای یاری رســاندن به 
هموطنانم این کار را می کردم. به هرحال هر کســی 
هر کاری از دستش برمی آید، باید انجام دهد. فرقی 
نمی کند که برای کدام منطقه هستیم، نهایتا همه ما 
ایرانی محسوب می شویم. حتی روزی که این اتفاق 
افتاد، من ســمیرم نبودم و وقتی شــنیدم، خودم و 
همسرم سریعا به سمت روستای پادنا رفتیم تا شاید 
کمکی از دستمان بربیاید. اگر هم کاری کرده باشیم، 

وظیفه مان بوده و منتی بر سر کسی نداریم. 

درمجموعورزشــکارانهمیشهنشان
دادهاندکهدرحوادثتلخیکهرخمیدهد،

کنارمردمهستند.
ورزشکاران هم جدا از مردم نیستند. به هرحال ما 
هم ایرانی هستیم و در این کشور زندگی می کنیم. من 
به عنوان نماینده ورزشکاران در این جا حضور دارم. از 
آنجایی که این اتفاق در نزدیکی محل زندگی ما رخ 
داده بود، توانســتیم کمک کنیم. مطمئنم که سایر 
ورزشــکاران نیز اگر کاری از دستشان بربیاید، انجام 

می دهند. 
شماهمچناندرمنطقههستید؟

بله، من تا زمانی که نیاز داشــته باشــند، این جا 
می مانم. البته سهیلا به دلیل این که برای حضور در 
مسابقات لیگ رژیم داشت، بعد از یک روز به سمیرم 
برگشت. وضع روحی او قبل از این اتفاق خیلی خوب 
بود، اما دیگر قســمت بود که ایــن اتفاقات بیفتد. با 
این حال، من در منطقه ماندم تــا عملیات امدادی 

به صورت کامل پایان یابد. 
درپایاناگرصحبتیدارید،بفرمایید.

بابت این اتفاقات واقعا متاســف شدم و وقتی حال 
بازماندگان را دیدم، خیلــی تحت تأثیر قرار گرفتم. 
امیدوارم دیگر شــاهد چنین حوادثی در کشورمان 
نباشیم. اگر یک دقیقه خودمان را جای این افراد قرار 
دهیم، متوجه می شویم که از دست دادن یک یا چند 
نفر از عزیزان مان در چنین حادثه ای سخت و حتی 
باورنکردنی است. امیدوارم مسئولان به فکر باشند تا 
هم به این خانواده ها که عزیزانشان را از دست دادند، 
کمک شــود و هم این که تا جایی که می شود، دیگر 

شاهد رخ دادن چنین اتفاقاتی در ایران نباشیم. 

توییت ورزشی

کاربرانتوییتردرواکنشبهبرخیاتفاقات
روزورزشتوییتهایجالبیمخابرهکردند.

برخیازاینجملاترابخوانید:
بهنظرممهدیرجــبزادهروازجنس
جعبهســیاههواپیماســاختن!شایدم

بالعکس.
ربیعخواهژاویِروبهعقبه.

جادادهتولدکریمباقریروهمتبریک
بگیم.

66هزارایســلندیبلیــتبازیهای
جامجهانیروخریدن.یکپنجمجمعیت
ایسلنددارنمیانروسیه!قشنگمعلومه
میخوانازهویتتشــویقایسلندیجلو

ایرانیادفاعکنن.
مقاومســازیقســمتیازطبقهدوم
ورزشگاهآزادی9ماهطولکشیدوساخت

ورزشگاهآزادی17ماه.
یهخیابانیخوب،خیابانیِکهصداشاز

سرماخوردگیدرنیاد.
مناگهبحثرئالوپرسپولیسنباشه!از

شخصیتقلقلیهمساکتترم.
ترسناکترازدختریکهموهاشوکوتاه
میکنه،پســریهکهتو pesیافیفابدون

اینکهبرهتوگیمپلنمیرهتوبازی.
تراکتورخیلیهمبخوادراهبیفتهدیگه

فوقفوقش80تابیشترنمیتونهبره.
بهجزاونپونصدتاموردیعیبیکهازش
چشمپوشیمیکنیم؛طارمیواقعابازیکن

خارقالعادهوپراستعدادیه.
ولیکیفکرشومیکردشربتیازچالش
مانکنروخطدروازهجلوتراکتوربرســه
بهبازیتوACLجلواسنایدر؟امیدتونواز

دستندینهیچوقت.
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